
 
 
 
  
 
 
 
 
Accredited Certification International Limited (ACI) has recently awarded ISO 50001 Energy 
Management System certificate to Sources Fame Management Ltd., with the certification scope of 
“Provision of property management services for Nina Tower”, as a member of Chinachem Group, 
Sources Fame Management Ltd. is one of the most experienced property management companies in Hong 
Kong. They aim to continually reduce their energy use, and therefore their energy costs and their 
greenhouse gas emissions. 
  
ISO 50001 Energy Management System is developed as the international standard to provide guidance for 
energy management systems and processes. Companies comply with ISO 50001 are benefited from 
improved energy efficiency and reduced costs. With the objectives of resource conservation, climate 
protection and cost savings, it enables an organization to follow a systematic approach in conducting 
continual improvement of energy use, lowering energy costs, reducing greenhouse gas emission and 
achieving sustainable energy development.   
 
ACI experienced audit team can continuously improve companies’ Energy Management System through 
the energy audit and certification process. Our reports and certificates are widely recognized as a symbol 
of trust and compliance.  We devote to maintain the best-in-class certification service.   
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國際認可認証有限公司近日向源發管理有限公司頒發了 ISO 50001 能源管理體系證書，認證範圍

是“提供如心廣場物業管理服務”。作為華懋集團的一員，源發管理有限公司是本港最具經驗的

物業管理公司之一。他們致力於持續減少能源消耗，並由此減少能源方面的開支及減少溫室氣體

排放。 

ISO 50001 能源管理體系由國際標準化組織 ISO 建立，作為國際標準為能源管理體系和流程提供

指引。符合 ISO 50001 要求的公司將能從改善能源效益和減少能源成本中獲益。以節省資源、保

護氣候和減少成本為目標，能源管理體系可以讓組織機構通過系統方法對包括能源使用，降低能

源成本，減少溫室氣體排放和可持續能源發展進行持續改進。 

ACI 經驗豐富的審核團隊能在認證及審核的過程中協助客戶持續改進其公司的能源管理體系。我

們的報告和認證證書作為信心的標誌及合規性的證明早已得到廣泛認可。我們致力於保持最佳的

認證服務。 
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